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Budowa Filharmonii idzie zgodnie z planem

Złotówka z każdego biletu sprzedanego w tym roku na koncert Filharmonii Świętokrzyskiej
zostanie przeznaczona na budowę nowej siedziby muzyków. W ten sposób melomani dołożą
się do inwestycji, która – jak zapewnia dyrektor Filharmonii, Jacek Rogala, idzie zgonie z
planem.

Złotówka z każdego biletu sprzedanego w tym roku na koncert Filharmonii Świętokrzyskiej
zostanie przeznaczona na budowę nowej siedziby muzyków. W ten sposób melomani dołożą
się do inwestycji, która – jak zapewnia dyrektor Filharmonii, Jacek Rogala, idzie zgonie z
planem: – W lutym powinniśmy podpisać ‘preumowę’ dotyczącą finansowania, czyli coś, co
jest rodzajem obietnicy ze strony Ministerstwa, że jeśli my wszystko zrobimy tak jak należy,
to mamy zagwarantowane potem podpisanie umowy; śpię spokojnie, praca wre, wszystko
toczy się w zaplanowanym rytmie.
Tymczasem  Filharmonia  zaprasza  na  kolejne  koncerty  –  na  początek  nowego  roku
przygotowała wieczory karnawałowe z tanecznymi rytmami. Pierwszy koncert ‘Lavalse’ już
11 stycznia.
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